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Rada Miejska w Augustowie 

 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LV/22 

z obrad LV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie 

w dniu 22 września 2022 r. 
 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Mirosław Chudecki 

3. Leszek Stanisław Cieślik 

4. Tomasz Dobkowski 

5. Alicja Dobrowolska 

6. Rafał Harasim 

7. Marcin Kleczkowski 

8. Tomasz Miklas 

9. Agnieszka Mroziewska 

10. Dariusz Ostapowicz 

11. Katarzyna Raczkowska 

12. Jolanta Oneta Roszkowska 

13. Adam Sieńko 

14. Aleksandra Maria Sigillewska 

15. Mieczysław Szczerbakow 

16. Marek Sznejder 

17. Magdalena Śleszyńska 

18. Krystyna Wilczewska 

19. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Beata Kornelius -Wnukowska  – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Dziennikarze, 

- Goście i mieszkańcy. 

 

 

Obrady rozpoczęto 22 września 2022 r. o godz. 10:00, 

a zakończono o godz. 17:05 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

b) określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umów najmu lokali 

mieszkalnych, kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej, 

obowiązkowej kaucji w ramach zawieranych przez Gminę Miasto Augustów z inwestorem 

umów o finansowym jej udziale w budowie, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat, 

e) ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat 

za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego 

Parkowania i sposobu ich pobierania, 

f) zmian budżetu miasta na rok 2022, 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

5. Przyjęcie protokołów z obrad:  L sesji Rady Miejskiej z 30.06.2022 r.; LI sesji Rady Miejskiej 

z 3.08.2022 r.; LII sesji Rady Miejskiej z 23.08.2022 r.; LIII sesji Rady Miejskiej 

z 24.08.2022 r.; LIV sesji Rady Miejskiej z 31.08.2022 r. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła LV sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników 

Urzędu Miejskiego, gości, media. Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w obradach 

bierze udział 18 radnych, więc obrady są prawomocne. Poinformowała również, że obrady rady 

gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy oraz w inny  sposób zwyczajowo przyjęty /0:00/ 

 

Ad.pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /0:46/. 

 

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła porządek obrad 

/zał. nr 2/, który Państwo Radni otrzymali w systemie eSesja. Zapytała, czy są uwagi do 

porządku obrad. Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza 

Miasta /0:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza wniósł w imieniu Burmistrza Miasta 

Augustowa o zmianę w porządku obrad poprzez poddanie pod obrady dzisiejszej sesji Rady 

Miejskiej dwóch nowych projektów uchwał, tj. projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
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programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Augustowa w 2022 roku, a także projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

/1:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:33/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała, 

aby ww. projekty uchwał zostały ujęte w porządku obrad w punkcie 4f i 4g. Poddała pod 

głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2022 roku. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

głosu w systemie eSesja /2:38/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad LV sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie w dniu 22 września 2022 r. projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Augustowa w 2022 roku.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (3) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja /4:45/. 

 



S t r o n a  | 4 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad LV sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie w dniu 22 września 2022 r. projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (3) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie porządek obrad po wprowadzonych zmianach. Poprosiła 

Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /6:02/. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (3) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /6:59/. 

 

Ad. pkt 3  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności 

Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /7:06/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest sprawozdanie Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. Powitała gości uczestniczących w sesji – młodzież z Zespołu Tańca Ludowego 

Bystry i Panią Halinę Poźniakowską. Zaproponowała, aby goście zabrali głos przed 

przedstawieniem sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta. Poprosiła młodzież 

o zabranie głosu /7:06/.  

 

Młodzież przedstawiła realizację projektu z programu Erasmus + „Bo My Jesteśmy EKO” 

/7:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:00/. 

 

/Oklaski /15:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:20/. 

 

Młodzież przedstawiła realizację projektu Erasmus + „Jesteśmy tym o czym marzymy” /15:25/. 

 

Oklaski /25:56/. 

 

Młodzież zaprezentowała broszurę „działaj, nie czekaj, nic samo nie przyjdzie”. Omówiła 

działania projektowe. Zaprosiła na Jubileusz 20-lecia istnienia Zespołu Tańca Ludowego 

Bystry. Uroczystość odbędzie się 24.09.2022 r. o godz.12.00 w Kinie Iskra /26:02/. 

 

Oklaski /30:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:08/. 

 

Pani Halina Poźniakowska ponowiła zaproszenie na Jubileusz 20-lecia istnienia Zespołu 

Tańca Ludowego Bystry. Poinformowała, że młodzież, z którą współpracuje, realizuje również 

inne projekty, czynnie uczestniczy w projektach Erasmus + , a szczególnie wymianie   

młodzieży. Młodzież współpracuje z wieloma stowarzyszeniami. Poprosiła o wsparcie, aby jak 

najwięcej osób mogło z tego skorzystać. Podziękowała za dofinansowanie wyjazdu 

do Portugalii /30:20/. 

 

Oklaski /3:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w imieniu Radnych Rady 

Miejskiej podziękowała młodzieży i Pani Halinie Poźniakowskiej za zaangażowanie i promocję 

naszej kultury i tradycji na całym świecie. Podziękowała młodzieży za propozycję dotyczącą 

ekologii i zaprosiła do współpracy. Podziękowała za zaproszenie na Jubileusz 20-lecia istnienia 

Zespołu  /33:40/. 

 

Oklaski /35:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:13/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta podziękował młodzieży 

z Zespołu Tańca Ludowego Bystry i Pani Halinie Poźniakowskiej za prezentację. Przedstawił, 

w imieniu Burmistrza Miasta Augustowa Pana Mirosława Karolczuka, sprawozdanie 
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z najważniejszych działań, które zostały podjęte i zrealizowane od ostatniej, zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej, która odbyła się 30 czerwca 2022 r. Poinformował, że korzystając z dzisiejszej 

okazji chciałby przekazać wyprawkę nowemu członkowi rodziny Pana Radnego Emiliana 

Jasyena Al-Khameri. Wyjaśnił, że każde dziecko, które przychodzi na świat i jest obywatelem 

Augustowa otrzymuje od Burmistrza Miasta wyprawkę, która jest wysyłana pocztą.  

Pogratulował i przekazał na ręce Pana Radnego wyprawkę nowo narodzonemu dziecku /35:24/.  

 

Oklaski /56:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w imieniu Radnych Rady 

Miejskiej pogratulowała Panu Radnemu Emilianowi Jasyen Al-Khameri. Następnie ogłosiła 

dziesięciominutową przerwę w obradach /57:10/. 

 

Przerwa /57:27 – 1:10:51/. 

 

Ad. pkt 4a  

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli/   /. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Poinformowała, że Rada Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 

2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju 

i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława Zawadzkiego – 

Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /1:10:52/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:11:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:47/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:12:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową 

przerwę w obradach /1:12:43/. 

 

Przerwa /1:12:56 – 1:17:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.  

Poprosiła Pana Mirosława Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej 

o przedstawienie opinii Komisji /1:18:00/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

20 września 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia 
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regulaminu wynagradzania nauczycieli. W trakcie analizy przedstawionego dokumentu 

Pan Radny Marek Sznejder złożył wniosek o zdjęcie omawianego punktu z porządku obrad. 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się zdjęto powyższy punkt z porządku obrad /1:18:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza – Zastępcę Burmistrza /1:18:58/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza zwrócił się z prośbą do Państwa 

Radnych o akceptację projektu uchwały, aby dodatki mogły być wypłacane i żeby został 

spełniony ustawowy obowiązek. Jednocześnie zadeklarował prowadzenie szerszej dyskusji, 

zgodnie z rozmową z  Radnymi Panem Mirosławem Chudeckim i Panem Mirosławem 

Zawadzkim, na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej, przygotowanie ewentualnie 

nowego kształtu uchwały i wniesienie przy okazji przyjmowania przyszłorocznego budżetu 

i planu wydatków na 2023 rok. Podkreślił, że nie sposób jest błyskawicznie skonsultować 

ze związkami zawodowymi projekt uchwały w innym kształcie. Poprosił Panią Anitę Szostak 

– Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu o szersze omówienie ww. projektu uchwały 

/1:19:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Anicie 

Szostak – Kierownikowi Wydziału Edukacji i Sportu /1:21:00/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu omówiła szczegółowo projekt 

uchwały w powyższej sprawie /1:21:04/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:11/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:23:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:02/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska złożyła Wniosek Formalny o to, aby dodatek 

funkcyjny nauczycielom pełniącym funkcję opiekuna stażu i mentora wynosił 200,00 zł. 

Zwróciła uwagę, że jest to kwota bardzo skromna, ale chodzi o pewien sygnał, żeby zachęcić 

inne samorządy do podniesienia dodatków /1:24:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:52/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:26:58/. 

 

/Radni /1:27:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:55/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:27:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:08/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:28:12/. 
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/Radni /1:29:52/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:29:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Aleksandrze Marii Sigillewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /1:30:15/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska wyjaśniła, że Wniosek Formalny jest taki sam, 

jak powiedziała wcześniej, czyli dotyczy podniesienia wysokości dodatku funkcyjnego 

mentora i opiekuna stażu do kwoty 200,00 zł. Wyraziła nadzieję na pozytywną opinię 

związków zawodowych. Stwierdziła, że pieniądze będzie można wypłacić z wyrównaniem 

za poprzednie miesiące /1:30:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:13/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:31:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /1:32:10/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej o wprowadzenie poprawki 

w projekcie uchwały polegającej na tym, aby dodatek funkcyjny mentora i opiekuna stażu 

wynosił 200,00 zł. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

PRZECIW (9) 

Emilian Al-Khameri, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena 

Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Chudecki, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej upadł. Następnie udzieliła głosu 

Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:33:03/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:33:24/. 

 

/Radni /1:34:19/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:19/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:34:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:40/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:35:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:54/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder złożył Wniosek Formalny o zdjęcie z porządku obrad 

ww. projektu uchwały, zgodnie z rekomendacją Komisji Społeczno-Oświatowej /1:37:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:12/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:39:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pana Radnego Marka Sznejdera /1:40:52/. 

 

Radna /1:41:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:14/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pana Radnego Marka Sznejdera o zdjęcie z porządku obrad punktu 4a –

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, 

Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (10) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny Pana Radnego Marka Sznejdera upadł. Następnie udzieliła głosu Pani Radnej 

Jolancie Onecie Roszkowskiej /1:42:03/. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:42:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:44:37/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:44:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:02/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:47:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:12/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:47:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:49:30/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /1:49:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:49/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:50:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:18/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:53:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:04/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:56:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:26/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:57:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:42/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:57:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:50/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:57:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:11/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:58:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:47/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:02:27/. 
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/Radni/2:02:34/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:02:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:42/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:02:45/. 

 

/Radni/2:03:17/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:02:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:40/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:03:53/. 

 

/Radny/2:04:45/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:04:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:05/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /2:06:25/. 

 

/Radni/2:06:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:28/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /2:06:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:07:49/. 

 

/Radni/2:10:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:10:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:33/. 

 

/Radni/2:10:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:38/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:10:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:21/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:11:25/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:00/. 

 

/Radni/2:12:00/ 

 

Pani Radna Katarzyna Raczkowska /2:12:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:11/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:13:14/. 

 

/Radni/2:13:24/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:13:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:14:17/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:14:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:14:21/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:14:55/. 

 

/Radni/2:15:59/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:15:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:16:00/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:16:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:16:59/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:17:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:28/. 

 

/Radny/2:17:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:33/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:18:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:06/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:19:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:09/. 

 

/Radny/2:19:40/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:40/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:19:49/. 

 

/Radni/2:20:29/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:20:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:51/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /2:21:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:12/. 

 

Radny/2:22:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:19/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /2:22:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:22/. 

 

/Oklaski/2:23:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:23/. 

 

Radny/2:23:28/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja 

/2:23:28/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

 



S t r o n a  | 14 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, 

Marek Sznejder 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/524/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli została podjęta 

/2:24:18/. 

/Uchwała Nr LV/524/22 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4 b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru 

wniosków o zawarcie umów najmu lokali mieszkalnych, kryteriów pierwszeństwa, zasad 

przeprowadzenia oceny punktowej, obowiązkowej kaucji w ramach zawieranych przez 

Gminę Miasto Augustów z inwestorem umów o finansowym jej udziale w budowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umów najmu lokali 

mieszkalnych, kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej, 

obowiązkowej kaucji w ramach zawieranych przez Gminę Miasto Augustów z inwestorem 

umów o finansowym jej udziale w budowie /2:24:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umów najmu lokali mieszkalnych, kryteriów 

pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej, obowiązkowej kaucji w ramach 

zawieranych przez Gminę Miasto Augustów z inwestorem umów o finansowym jej udziale 

w budowie. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw 

Budżetu, Komisji Rozwoju i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Pana Mirosława 

Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii 

Komisji /2:24:28/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 

20 września 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie określenia zasad 

przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umów najmu lokali mieszkalnych, kryteriów 

pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej, obowiązkowej kaucji w ramach 

zawieranych przez Gminę Miasto Augustów z inwestorem umów o finansowym jej udziale 

w budowie. Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /2:25:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umów 

najmu lokali mieszkalnych, kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny 

punktowej, obowiązkowej kaucji w ramach zawieranych przez Gminę Miasto Augustów 

z inwestorem umów o finansowym jej udziale w budowie. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie głosu w systemie eSesja /2:25:52/. 
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Głosowano w sprawie: 

określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umów najmu lokali 

mieszkalnych, kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej, 

obowiązkowej kaucji w ramach zawieranych przez Gminę Miasto Augustów z inwestorem 

umów o finansowym jej udziale w budowie. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/525/22 w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie 

umów najmu lokali mieszkalnych, kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny 

punktowej, obowiązkowej kaucji w ramach zawieranych przez Gminę Miasto Augustów 

z inwestorem umów o finansowym jej udziale w budowie została podjęta /2:26:54/. 

/Uchwała Nr LV/525/22 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4c  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość /2:27:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Projekt 

uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu, Komisji 

Rozwoju i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Pana Dariusza Ostapowicza – 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /2:27:00/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 20 września 2022 r. 

zapoznała się z projektem uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /2:27:25/ 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę Burmistrza i przedstawienie projektu uchwały 

/2:27:52/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /2:28:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały /2:28:20/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:28:27/. 

 

/Głos z sali/2:29:35/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:29:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:29:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:24/. 

 

/Radny/2:30:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:29/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:30:34/. 

 

/Głosy z sali/2:31:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:10/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /2:31:20/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa  Radnych 

o oddanie głosu w systemie eSesja /2:32:15/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
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Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Chudecki 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/526/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /2:33:15/. 

/Uchwała Nr LV/526/22 – stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4d  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat 

/2:33:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju 

i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Pana Dariusza Ostapowicza – Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /2:33:24/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 20 września 2022 r. 

zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:33:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza /2:34:12/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /2:34:18/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie głosu w systemie eSesja /2:35:03/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/527/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 10 lat została podjęta /2:35:32/. 

/Uchwała Nr LV/527/22 – stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4e  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania 

w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat 

za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego 

Parkowania i sposobu ich pobierania /2:35:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia Strefy 

Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu 

ich pobierania. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw 

Budżetu, Komisji Rozwoju i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu 

Pana Dariusza Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Rozwoju i przedstawienie opinii 

Komisji /2:35:37/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, 

że Komisja Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 20 września 2022 r. 

zapoznała się z projektem uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania 

w Augustowie oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w Strefie Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się 

/2:36:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza /2:36:39/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /2:36:46/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach /2:39:07/. 

 

Przerwa /2:39:17 – 2:56:14/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Następnie udzieliła głosu Pani Radnej Aleksandrze Marii Sigillewskiej /2:56:15/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:56:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:48/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:57:04/. 

 

/Radny/2:57:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:13/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:57:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:53/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:58:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:44/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:59:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:47/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:01:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:02:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:41/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:03:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:26/. 

 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz /3:04:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:11/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:08:14/. 

 

/Radni/3:08:59/. 
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Pan Radny Tomasz Miklas /3:09:01/. 

 

Radni/3:09:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:06/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:09:06/. 

 

Radni/3:09:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:16/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:09:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:09:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:56/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:11:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:42/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:12:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:54/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:12:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:29/. 

 

/Radni/3:15:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:53/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:16:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Aleksandrze Marii Sigillewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /3:17:28/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska złożyła Wniosek Formalny o dopisanie 

w załączniku nr 1 do projektu uchwały, „drogi gminne”, w punkcie 4, ul. Rybackiej /3:17:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:34/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:18:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:50/. 
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Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /3:20:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:01/. 

 

Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /3:20:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /3:20:31/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej o dopisanie w załączniku 

Nr 1 do projektu uchwały "Obszar Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie” ul. Rybackiej. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, 

Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (9) 

Emilian Al-Khameri, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Chudecki 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej upadł. Następnie udzieliła głosu 

Panu Radnemu Mieczysławowi Szczerbakow /3:21:55/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:22:23/. 

 

/Radni/3:23:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:16/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:40/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /3:25:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:32/. 
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/Radni/3:27:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:39/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:28:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:19/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /3:30:39/. 

 

/Głos z sali/3:31:50/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /3:31:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:58/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:32:37/. 

 

/Radni/3:35:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:19/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:35:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:35:29/. 

 

/Radni/3:35:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:00/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:36:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:17/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:36:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:46/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:37:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:39/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:41:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:01/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:44:03/. 

 



S t r o n a  | 23 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:03/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:44:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:08/. 

 

/Radni/3:44:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:11/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:45:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:45:33/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:45:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:45:51/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:46:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:39/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:46:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:48/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:46:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:59/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:47:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:03/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:47:08/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie głosu w systemie eSesja /3:49:01/. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości stawek opłat 

za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie Płatnego 

Parkowania i sposobu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/528/22 w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania w Augustowie oraz wysokości 

stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Strefie 

Płatnego Parkowania i sposobu ich pobierania została podjęta /3:50:20/. 

/Uchwała Nr LV/528/22 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa 

w 2022 roku. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2022 roku /3:50:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Augustowa w 2022 roku. Poprosiła Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę 

Burmistrza  o szczegółowe przedstawienie projektu uchwały /3:50:35/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały. 

Przedstawił opinie Augustowskiego Stowarzyszenia Opieki nad Zwierzętami „Kudłacz”, 

Polskiego Związku Łowieckiego, Powiatowego Lekarza Weterynarii w Augustowie /3:51:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały /3:53:01/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:53:09/. 

 

/Radni/3:54:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:54:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:04/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /3:57:21/. 

 



S t r o n a  | 25 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:22/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:59:26/. 

 

/Radny/4:01:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:45/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:01:52/. 

 

/Radny/4:02:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:05/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:02:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:08/. 

 

/Radny/4:02:11/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:02:12/. 

 

/Radny/4:02:26/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:02:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:02:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:38/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:02:43/. 

 

/Radny/3:03:02/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:03:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:04:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:05:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:51/. 

 

/Radni/4:06:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:58/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:07:00/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:20/. 

 

Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /4:07:26/. 

 

/Radni/4:07:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:30/. 

 

Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /4:07:33/. 

 

/Radni/4:07:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:41/. 

 

/Radny/4:07:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:46/. 

 

/Radni/4:07:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:57/. 

 

Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /4:08:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:08:54/. 

 

Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /4:08:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dwudziestominutową 

przerwę w obradach /4:10:01/. 

 

/Przerwa /4:10:12 – 4:41:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

/4:41:07/. 

 

/Głosy z sali/4:41:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:25/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:41:57/. 

 

/Radni/4:43:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:47/. 
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/Radni/43:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:43:57/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddane 

głosu w systemie eSesja /4:44:20/. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Chudecki, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/529/22 w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2022 roku została 

podjęta /4:45:04/. 

/Uchwała Nr LV/529/22 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość /4:45:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Poprosiła Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę Burmistrza o przedstawienie projektu 

uchwały /4:45:12/.  
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił szczegółowo ww. projekt 

uchwały /4:45:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /4:46:15/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Chudecki, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/530/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /4:46:46/. 

/Uchwała Nr LV/530/22 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4h  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2022 /4:46:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw 

Budżetu, Komisji Rozwoju i Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu 

Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu 

i przedstawienie opinii Komisji /4:46:53/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 20 września 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 

i przy 2 głosach wstrzymujących się /4:47:17/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Radosława Czerwińskiego – Skarbnika Miasta i przedstawienie projektu uchwały 

/4:48:04/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projekt uchwały /4:48:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały /4:48:31/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:48:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:50:05/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:50:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:39/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:52:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:52:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:54:28/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:54:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:54:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:54:56/. 

 

/Radni/4:55:13/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:55:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:25/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:55:29/. 

 

/Radni/4:55:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:39/. 

 

/Radni/4:55:42/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:55:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:57:43/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:57:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:24/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:59:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Krystynie Wilczewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /5:00:29/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska złożyła Wniosek Formalny o przerwanie tej dyskusji 

na ten temat /5:00:38/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:45/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:00:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:49/. 

 

/Radni/5:01:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:01/. 

 

/Radny/5:01:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej /5:01:16/. 

 

Radni/5:01:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zrozumiała, że chodzi 

o przerwanie dyskusji nad budżetem /5:01:42/. 

 

Radni/5:01:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Krystynie Wilczewskiej /5:01:45/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska wyjaśniła, że nie chodzi o przerwanie dyskusji 

nad budżetem, a o przerwanie dyskusji na temat miejsca posadowienia Pomnika Obławy 

Augustowskiej i insynuacji personalnych w temacie Obławy Augustowskiej /5:01:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:59/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska wyjaśniła, że chodzi o przerwanie dyskusji w temacie 

Obławy Augustowskiej i Pomnika /5:02:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy może poddać 

pod głosowanie taką formę wniosku, że nie będzie można dyskutować tylko w jednym punkcie,  
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ale dalej będzie można dyskutować nad budżetem. Zapytała, jak ma wyegzekwować wniosek 

Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej /5:02:01/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny zrozumiała, że Rada głosuje Wniosek 

Formalny na temat zakończenia dyskusji w danym punkcie obrad. Wniosek Pani Radnej 

poczytuje jako apel o to, aby wrócić do merytorycznej dyskusji dlatego, że gdyby nawet Pani 

Przewodnicząca zredagowała wniosek w sposób taki, jaki wypowiedziała Pani Radna, 

tzn. zamknięcie wątku w tej dyskusji, ale nie zamknięcie tego punktu obrad w postaci 

zamknięcia dyskusji nad tym punktem i projektem uchwały, to i tak Pani Przewodnicząca tego 

nie wyegzekwuje. Pani Przewodnicząca udzielając głosu kolejnemu mówcy nie jest w stanie 

przewidzieć, czy ten mówca będzie wypowiadał się w temacie Pomnika, Alei, czy lokalizacji. 

Poinformowała, że poczytuje to jako apel Pani Radnej o to, żeby ten wątek w tym punkcie 

dyskusji zakończyć i wrócić do merytorycznej dyskusji nad projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie /5:02:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Radną 

Krystynę Wilczewską o sprecyzowanie wniosku /5:03:34/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska poinformowała, że nie chce dalej przedłużać tego tematu. 

W związku z tym, jeżeli ma tak wyglądać dyskusja nad punktem w sprawie zmian budżetu, 

składa Wniosek Formalny o przerwanie dyskusji i przejście do głosowania /5:03:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała wniosek Pani Radnej 

Krystyny Wilczewskiej pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja /5:03:59/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej o przerwanie dyskusji i przejście 

do głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Wniosek 

Formalny Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej został przyjęty. Poddała pod głosowanie projekt 
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uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

głosu w systemie eSesja /5:05:18/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu miasta na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/531/22 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta /5:06:01/. 

/Uchwała Nr LV/531/22 – stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4i  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036 /5:06:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu, Komisji Rozwoju i Komisji Społeczno-

Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – 

Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji /5:06:10/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 20 września 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /5:06:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Radosława Czerwińskiego – Skarbnika Miasta i przedstawienie projektu uchwały 

/5:07:00/. 
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Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta omówił ww. projektu uchwały /5:07:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały /5:07:37/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:07:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:50/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:07:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:10:12/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:10:15/. 

 

Radny/5:11:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:45/. 

 

/Radny/5:11:45/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:11:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:17/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:13:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:29/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:15:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16:27/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /5:16:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:19:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:27/. 

 

/Radni/5:22:46/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:23:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:17/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /5:25:23/. 
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/Radny/5:25:43/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /5:25:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:26:16/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:26:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:28/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /5:28:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:19/. 

 

/Radni/5:30:39/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:30:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:30:53/. 

 

/Radni/6:30:55/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:30:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:12/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:32:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:10/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:33:10/. 

 

/Radni/5:34:06/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:34:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:58/. 

 

/Radni/3:35:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /5:35:16/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LV/532/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2036 została podjęta /5:35:50/. 

/Uchwała Nr LV/532/22 – stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 5  

Przyjęcie protokołów z obrad: L sesji Rady Miejskiej z 30.06.2022 r.; LI sesji 

Rady Miejskiej z 3.08.2022 r.; LII sesji Rady Miejskiej z 23.08.2022 r.; LIII sesji Rady 

Miejskiej z 24.08.2022 r.; LIV sesji Rady Miejskiej z 31.08.2022 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: 

L sesji Rady Miejskiej z 30.06.2022 r.; LI sesji Rady Miejskiej z 3.08.2022 r.; LII sesji Rady 

Miejskiej z 23.08.2022 r.; LIII sesji Rady Miejskiej z 24.08.2022 r.; LIV sesji Rady Miejskiej 

z 31.08.2022 r. /5:36:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że Rada Miejska obecnie przystąpi do przyjęcia protokołów z obrad L sesji Rady Miejskiej 

z 30.06.2022 r.; LI sesji Rady Miejskiej z 3.08.2022 r.; LII sesji Rady Miejskiej z 23.08.2022 r.; 

LIII sesji Rady Miejskiej z 24.08.2022 r.; LIV sesji Rady Miejskiej z 31.08.2022 r. Zapytała, 

czy Państwo Radni mają uwagi do protokołów. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie protokół z obrad L sesji Rady Miejskiej z 30 czerwca 2022 r. Poprosiła 

Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /5:36:00/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej z 30.06.2022 r. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 
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Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

L sesji Rady Miejskiej z 30.06.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół z obrad 

LI sesji Rady Miejskiej z 3.08.2022 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie 

eSesja /5:36:51/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LI sesji Rady Miejskiej z 3.08.2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, ze protokół z obrad 

LI sesji Rady Miejskiej z 3.08.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół z obrad  

LII sesji Rady Miejskiej z 23.08.2022 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja /5:37:26/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LII sesji Rady Miejskiej z 23.08.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LII sesji Rady Miejskiej z 23.08.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół 

z obrad LIII sesji Rady Miejskiej z 24.08.2022 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja  /5:37:50/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LIII sesji Rady Miejskiej z 24.08.2022 r. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LIII sesji Rady Miejskiej z 24.08.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół 

z obrad LIV sesji Rady Miejskiej z 31.08.2022 r. Poprosiła o oddanie głosu w systemie eSesja 

/5:38:26/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LIV sesji Rady Miejskiej z 31.08.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Bielawska, Izabela Agnieszka Piasecka 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LIV sesji Rady Miejskiej z 31.08.2022 r. został przyjęty /5:39:10/. 

 

Ad. pkt 6  

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /5:39:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 6 porządku obrad poświęconego wolnym 

wnioskom. Następnie udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinkowi Kleczkowskiemu /5:39:23/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:39:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:39/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:42:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:07/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /5:43:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:56/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:45:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:24/. 

 

/Radny/5:48:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:25/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /5:48:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:16/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /5:49:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:33/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:50:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:51:26/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:51:29/. 

 

/Głosy z sali /5:51:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:52:02/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:52:05/. 

 

/Głosy z sali /5:52:05/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:52:13/. 

 

/Głosy z sali /5:52:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:52:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:53:40/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /5:53:44/. 

 

Radny/5:54:15/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /5:54:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:58:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:26/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /5:59:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:59:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:09/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 
/6:00:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:19/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:02:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:03/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:04:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:04:57/. 

 

i Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:31/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /6:07:32/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:08:44/. 

 

Pani Joanna Grudzińska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska /6:08:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:33/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /6:11:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:02/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:12:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:46/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /6:12:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:16/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:13:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:31/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:13:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:20:53/. 

 

/Radny/6:20:53/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:21:34/. 

 

/Radna/6:21:36/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:21:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:21:37/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:21:48/. 

 

/Radny/6:21:49/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:21:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:22:16/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:22:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:19/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:23:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:48/. 

 

/Radny/6:23:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:23:55/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /6:24:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:24:47/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:24:59/. 

 

/Radni/6:28:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:29:22/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:29:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:34:03/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:34:07/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:34:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:40/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:35:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:58/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:36:02/. 

 

/Głosy z sali/6:37:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:39:49/. 

 

Radny/6:39:56/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:40:03/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:42:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:17/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:42:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:11/. 
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/Głosy z sali/6:44:32/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:45:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:48:19/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:48:27/. 

 

/Radni/6:49:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:49:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:49:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:49:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:49:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:49:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:49:19/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:49:20/. 

 

/Radny/6:49:28/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:49:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:51:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:48/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:51:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:52:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:53:48/. 

 

/Radny/6:55:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:22/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:55:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:35/. 

 

/Radny/6:55:41/. 

 



S t r o n a  | 43 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:45/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:55:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:56:55/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:56:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:02/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:57:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:33/. 

 

/Radni/6:57:40/. 

 

Mieszkaniec /6:58:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:58:35/. 

 

Mieszkaniec /6:59:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:59:48/. 

 

/Radni/6:59:53/. 

 

Ad. pkt 7  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /7:00:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła obrady LV sesji Rady Miejskiej w Augustowie /7:00:13/. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

/Alicja Dobrowolska/ 

 

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 


